



宣教夥伴, 弟兄姊妹 平安,



“道成肉身”永遠是聖誕節最特別訊息。2021 年雖然疫情仍然緊張, 但神卻賜一個服侍拉丁美洲的機會; 回到 30 年前我們第二個宣教工場, 玻利維亞。今年 9 月 11 日, 我自己先到聖十字城 (Santa Cruz), 玻利維亞逗留三個月。團隊(1 女傳道和 3 兄弟) 10 月 14 日到步。11 月 29 日一起回加拿大。在玻利維亞我們有硬件和軟件的目標。硬件是幫助教會修繕堂址。軟件卻是一個長線更新教會生活, 重建弟兄姊妹靈命, 社區探訪和個人布道。

我們可以....

- 用機票,住宿的費用等等
- 奉獻給聖十字城華人教會
- 請工人完成所有的修葺

我們更可以....按道成肉身的榜樣

- 親自前往玻利維亞
- 面對面認識弟兄姊妹, 建立關係
- 從關係擦出生命的香氣和火花
- 加上聖徒互相生命影響生命的力量
- 這是無法估量的祝福



軟件的建立當然不是三個星期或三個月的事。我們需要你們的代禱, 與將來一齊參與。現時 12 月將開始網上 Zoom 敬拜, 而每月第二主日是教會實體主餐敬拜。我們只可以在加拿大在網上講道。星期四 Zoom 查經學習將繼續。2022 年 3 月將是第二回合。服侍華人教會, 探訪華人朋友, 繼續建立教會。亦將有第二代西語年青人培訓事工, 參與亞馬遜河原住民和平原農村植堂的事工。玻利維亞聖十字城華人教會需要你們的禱告, 支持, 參與。

Chimalhuacan & La Paz, Mexico City 墨西哥

“你們什麼時候來墨西哥? 你們什麼時候來墨西哥?” 是墨西哥兄姊的心聲!

謝謝你們的支持與祈禱, 墨西哥城 La Paz 教會, 每星期天在無房頂 (sin techo) 的堂址有敬拜和兒童事工, 可閱在 facebook Iglesia Jesús de Nazareth Linda.

Kinder Iztapalapa 幼稚園需要你們代禱, 因為疫情緣故, 學生人數亦非常之低。需要你們的代禱支持。我們希望在 2022 年探訪墨西哥。

感謝神藉著你們的代禱, 加上教會不停的祈禱與經濟支持。我在人生下半場再加時的光景, 仍然可以有服侍的機會, 是主的恩典和憐憫。主若願意, 2022 年我繼續全時間在華傳服侍。今年只有 3 個月國外服侍, 2021 的經濟支持相信沒有亦字。2022 支持可以通過常規送到加拿大華傳, 劃定支持羅恩琳宣教士。再次謝謝你們。

祝聖誕快樂。主豐盛豐富的恩與你們同在。

你的宣教士
羅恩琳熊惠璇

12 / 2021

中宣的準備 因疫情緣故, 各樣費用都加增, 二次 PCR 檢查, 特別 covid 醫療保險, 旅遊保險再加上十日隔離。這次行程, 以上項目費用是 85% 的機票, 可能一至兩星期短宣真的成為歷史。

求上帝興起中宣工人



Dear Partners in Mission,

Merry Christmas!



"Incarnation" is always the mystery of Christmas. Although COVID is still rampant in 2021, God has provided a special spot for us to serve in Latin Am., back to our 2nd mission post 30 years ago, Bolivia. On September 11, I arrived in Santa Cruz, Bolivia for a three-month ministry trip. My team (1 lady pastor & 3 brothers) arrived a month later on October 14th. Together we returned to Canada on 29/Nov. In Bolivia we had 2 goals: hardware and software. The hardware part was to renovate the church building. The software part was a long-term renewal of church worship and spiritual life of the brethren, also visitation & evangelism in the Chinese community.

We could...

- use our air tickets, accommodation, etc \$.
- donate as offering to Santa Cruz Chinese Church
- pay local workers to do the renovation
- could end up with a surplus too!



We could also..... model the incarnation

- travel to Bolivia in person
- meet each other and build relationships
- spread the fragrance and the spark of life
- impact each other's Christian life & experience together
- this is an infinite blessing



Of course, the software part cannot be counted in 3 weeks nor 3 months. We need your prayers for the church & brethren. Beginning Dec, 2021 we will begin an online Zoom worship & for the 2nd Sunday there will be live Communion Worship for the believers. We will preach online from Canada & Thurs the Zoom Bible study will continue. The 2nd round of Plan Bolivia will be in March 2022, GOI will continue to serve the Chinese church, visit nonbelievers & revive the church. There will also be a 2nd generation Spanish-speaking youth training ministry where they will join the Amazon river boat Indigenous ministry, the church-planting ministry in rural Vallegrande area & participate in evangelistic outreach with the Santa Cruz Chinese Church. Please pray for your support and your participation for Plan Bolivia 2022.

Chimalhuacan & La Paz, Mexico City, Mexico

"When are you coming to Mexico?" has been the voice of the Mexican brethren!

We thank you for your support and prayers. Every Sunday without its roof, the La Paz church in Mexico City has worship and children's ministries. Please go to Facebook: Iglesia Jesús de Nazareth Linda to see the exciting news.

Kinder Iztapalapa requests your prayers, due to the pandemic, the number of students is also very low. Your prayers & financial support are needed. We hope to visit Mexico in 2022.

Through your intercession, plus continued prayers and financial provision from supporting churches and through HIS grace & mercy, I can continue to serve during the second half of my missionary journey. If the Lord wills, I will continue in my present capacity full-time with GOI in 2022. With only 3 months of overseas ministry in Bolivia, there should be a surplus in my financial support for 2021. 2022 support can be sent to GOI-Canada designated to missionary support Johnny Loh. Thank you again for your support!

Your Missionaries,
John & Karen LOH
12 / 2021

Mid-Term mission is the future

Due to increased costs because of COVID, 3 PCR tests, special COVID insurance, travel insurance & 10 days quarantine. For our 3-month trip, the above items were about 85% of the airfare. The era of 2-week short term mission trips could be history! **Please pray God will raise up mid-Term workers**